
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 5. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 398
På baggrund af artiklen ”Minister afviser kritik: Tatovører kan stadig bruge farver”, Ber-
lingske.dk, den 4. januar 2022 (https://www.berlingske.dk/danmark/minister-afviser-kritik-
tatovoerer-kan-stadig-bruge-farver), bedes ministeren redegøre for, hvorvidt de omtalte 
tatoveringsfarver, som kan leve op til de nye regler, er klar til salg, eller oplyse, om de 
først skal produceres og distribueres. Dækker de nye farver hele behovet i EU?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Jensen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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